

Dari Hidup Hingga Mati

Manusia fana



Randolph Dunn



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa

Kenyataan Presiden

Kami mengesyorkan agar anda mempelajari Bible anda untuk menentukan ketepatan apa yang dinyatakan dalam pelajaran ini atau daripada mana-mana sumber lain. "Komentari" yang dibentangkan dalam pelajaran International Institute of Biblical Knowledge (IBKI) adalah pendapat pengarang atau penyusun. Pendapat sering mendapat laluan mereka ke dalam pelajaran audio, video, dan cetakan, serta ulasan Alkitab; dan, dalam ajaran pendakwah, pendeta, pendeta, imam atau rabbi.

Anda harus sentiasa mengesahkan semua komen, pendapat dan ajaran ini kerana adalah tanggungjawab ANDA untuk mencari, mengetahui dan melakukan kehendak Tuhan. Untuk menyemak kebenaran mana-mana pengajaran, baca terjemahan Bible yang berbeza, dan rujuk kamus dan leksikon Bible untuk mempelajari makna perkataan atau frasa yang tidak dikenali. Berhati-hati dengan sebarang definisi kamus, kerana kamus memberikan makna perkataan dan frasa daripada bahasa asal kepada penggunaan semasa. Makna perkataan dan frasa juga berubah mengikut peredaran masa. Juga, beberapa perkataan Yunani boleh diterjemahkan kepada satu perkataan, yang boleh memutarbelitkan makna asal.

Izinkan Tuhan berbicara kepada anda dari Firman Kudus-Nya seperti yang tertulis dalam Alkitab.

IBKI memberikan kebenaran untuk memuat turun dan mengeluarkan semula bagi tujuan bukan komersial pelajaran secara keseluruhannya tanpa perubahan atau bayaran.

Randolph Dunn, Presiden

Hubungi kami: vinay_coc@rediffmail.com

Laman web: www.thebibleway.net/IBKIMalay.html

Hidup Hingga Mati - Kehidupan fana

Kesempurnaan

Pada masa lampau, Tuhan menciptakan langit dan bumi. Bible Syriac mencatatnya dengan cara ini "makhluk atau zat langit dan makhluk atau zat bumi". Penciptaan ini diikuti dengan penciptaan 1) cahaya; 2) angkasa, pusran planet, sistem suria, cakrawala atau angkasa; 3) pengasingan air, tanah kering, dan tumbuh-tumbuhan; 4) lampu dalam sistem suria, bintang, matahari, dan bulan;

5) hidupan akuatik, unggas di langit, dan makhluk darat yang bernafas udara, dan akhir sekali; 6) manusia makhluk mengikut imej atau rupa-Nya sendiri. Lelaki itu adalah makhluk yang soleh yang tinggal di tempat yang sempurna, dalam hubungan yang sempurna dengan Penciptanya dan Tuhan berkomunikasi dengannya. (Kejadian)

“Maka, Allah menciptakan manusia menurut gambar-Nya, menurut gambar Allah diciptakan-Nya dia; lelaki dan perempuan diciptakan-Nya mereka. Allah memberkati mereka dan berfirman kepada mereka, 'Beranakcuculah dan bertambah banyak; penuhi bumi dan taklukkanlah. Berkuasalah atas ikan-ikan di laut dan burung-burung di udara dan atas setiap makhluk hidup yang merayap di bumi.' Kemudian Allah berfirman, 'Aku memberikan kepadamu segala tumbuhan yang berbiji di muka bumi dan setiap pohon yang berbuah dengan biji di dalamnya. Mereka akan menjadi milik anda untuk makanan. Dan kepada semua binatang di bumi dan semua burung di udara dan segala binatang yang merayap di bumi - segala sesuatu yang mempunyai nafas hidup - Aku memberikan setiap tumbuhan hijau sebagai makanan.' Dan memang begitu. Allah melihat segala yang dijadikan-Nya, dan itu sangat baik.” (Kejadian 1:27-31 NIV) Istilah sangat baik membawa maksud “sebaik mungkin” iaitu kesempurnaan. Tuhan juga menciptakan daripada manusia seorang penolong; seorang teman yang sesuai baginya dan menyuruh mereka “Beranakcuculah, bertambah banyak, penuhilah bumi dan taklukkanlah itu.” (Kej 1:28)

“TUHAN Allah mengambil manusia itu dan menempatkannya di Taman Eden untuk mengusahakan dan memeliharanya. Dan TUHAN Allah memerintahkan manusia itu, 'Engkau boleh makan dari mana-mana pokok dalam taman ini; tetapi jangan makan buah dari pohon pengetahuan tentang yang baik dan yang jahat, kerana apabila kamu memakannya, kamu pasti akan mati.’” (Kejadian 2:15-17 NIV)

Godaan

Bible diam tentang berapa lama hubungan sempurna ini wujud. Adakah manusia yang mempunyai keupayaan untuk membuat keputusan dan memilih sentiasa kekal dalam keadaan sempurna ini? Tidak! Sebagai makhluk pilihan, dia tergoda dengan keinginannya. Dia menyerah melakukan apa yang Tuhan suruh jangan lakukan. Dia berdosa memutuskan hubungan yang sempurna dengan Tuhan. Menurut rasul Yakobus manusia tidak dicobai oleh Tuhan tetapi oleh keinginannya sendiri. “Apabila dicobai, jangan seorang pun berkata, 'Tuhan sedang menggoda saya.' Kerana Allah tidak dapat dicobai oleh yang jahat, dan Dia tidak mencobai sesiapa pun; tetapi masing-masing tergoda apabila, oleh keinginan jahatnya sendiri, dia diseret dan diperdaya (semasa mereka menariknya dan memerangkapnya - GWT). Kemudian, setelah keinginan itu mengandung, ia melahirkan dosa; dan dosa, apabila ia telah dewasa, melahirkan maut.” (Yakobus 1:13-15 NIV)

Akibat Putus Hubungan

Adam dan Hawa tidak taat dan berdosa. Hubungan yang sempurna dengan Tuhan telah rosak. Tuhan telah memberitahunya bahawa akibat daripada tindakan ketidaktaatan ini ialah kematian menjadi fana. Manusia tidak lagi soleh tetapi memerlukan cara untuk dipulihkan kepada hubungan yang benar atau menanggung kematian kekal.

perempuanakan terpaksa menanggung kesakitan yang lebih besar semasa bersalin dan keinginannya adalah kepada suaminya. Albert Barnes menyatakan “dia harus tunduk kepada kehendak suaminya.'Keinginan' tidak merujuk kepada keinginan seksual khususnya. (Kejadian 3:16). . . . 'Ketetapan kehendak anda akan diserahkan kepada suami anda, dan, oleh itu, dia akan memerintah anda.' Klausula kedua, mengikut struktur selari ayat, adalah klimaks atau pengulangan tegas bagi yang pertama, dan oleh itu berfungsi untuk menentukan maknanya. Di bawah lelaki yang jatuh, wanita lebih kurang menjadi hamba. Malah, di bawah peraturan mementingkan diri sendiri, yang lemah mesti berkhidmat kepada yang lebih kuat. Hanya kebangkitan rohani yang akan mengembalikannya ke tempatnya yang sebenarnya, sebagai pertolongan-pertemuan bagi lelaki.” (Nota Barnes, Biblesoft)

Kristus melalui Paulus memberikan makna yang jauh berbeza kepada hubungan mereka. Ia nampaknya meletakkan hubungan mereka kembali kepada seorang sahabat.

“Hai para suami, kasihilah isterimu (untuk mengutamakan, mengharap kebaikan, memperhatikan kesejahteraan – Leksikon Yunani Thayer) sebagaimana Kristus mengasihi jemaat dan menyerahkan diri-Nya baginya, supaya Ia menguduskannya, setelah menyucikannya dengan membasuh air dengan firman, supaya jemaat itu dapat dipersembahkan kepada diri-Nya dalam kemegahan, tanpa noda atau kerut atau yang serupa itu, supaya jemaat itu kudus dan tidak bercela. Demikian juga suami hendaklah mengasihi isterinya seperti tubuhnya sendiri. Dia yang mencintai isterinya mencintai dirinya sendiri. Sebab tidak ada seorangpun yang pernah membenci tubuhnya sendiri, melainkan memelihara dan memeliharanya, sama seperti Kristus menyangi jemaat.” (Ef 5:25-30 ESV)

Lelaki akan bersusah payah mencari makanannya yang akan datang dari tumbuh-tumbuhan di ladang di antara semak duri dan duri. Sekali lagi, memetik dari Albert Barnes “Kutukan tanah adalah keinginan pokok buah-buahan yang dengannya taman itu ditanam, dan pertumbuhan spontan itu yang akan menjadikan kerja manusia tidak diperlukan. Pertumbuhan peringkat duri dan duri juga merupakan sebahagian daripada kutukan yang ditimbulkannya kepada manusia apabila jatuh. Kesedihannya adalah timbul dari kerja dan keringat yang dia gunakan untuk

menimba dari tanah sumber nafkah. Daripada buah-buahan spontan dari taman, herba di ladang, yang memerlukan penanaman yang rajin, mulai sekarang menjadi bahagian utama sokongannya.” (Nota Barnes, Biblesoft)

Bumijuga nampaknya telah berada di bawah kutukan maut seperti yang dikatakan oleh Paulus “Makhluk ciptaan menunggu dengan penuh harapan agar anak-anak Tuhan dinyatakan. Sebab ciptaan telah mengalami kekecewaan, bukan oleh pilihannya sendiri, tetapi oleh kehendak Dia yang menaklukkannya, dengan harapan agar ciptaan itu sendiri akan dibebaskan dari perhambaan kepada kebinasaan dan dibawa ke dalam kemerdekaan kemuliaan anak-anak Allah. . Kita tahu bahawa seluruh ciptaan mengerang seperti kesakitan bersalin sampai sekarang.” (Roma 8:19-23 NIV)

Adam dan Hawa, akibatnya semua manusia, telah dipisahkan dari hadirat Tuhan disingkirkan daripada ciptaan yang sempurna. “Lelaki itu kini telah menjadi seperti salah seorang daripada kita, mengetahui yang baik dan yang jahat. Dia tidak boleh diizinkan untuk mengulurkan tangannya dan mengambil juga dari pohon kehidupan dan makan, dan hidup selama-lamanya.' Maka, TUHAN Allah mengusir dia dari Taman Eden untuk mengusahakan tanah dari mana dia telah diambil. Sesudah dia menghalau orang itu keluar, dia meletakkan kerubim di sebelah timur Taman Eden dan pedang bernyala-nyala berkilat ke sana ke mari untuk menjaga jalan ke Pohon Kehidupan.” (Kejadian 3:22-24 NIV)

Manusia kini adalah makhluk fana yang memerlukan pengampunan untuk dipulihkan kepada hubungannya yang dahulu dengan Tuhan, Penciptanya. Tuhan memberitahunya "kerana apabila kamu memakannya kamu pasti akan mati" dan kemudian membusuk dan kembali kepada unsur-unsur dari mana dia diciptakan.

Seorang Makhluk fana

Setelah memakan buah dari pohon pengetahuan tentang yang baik dan yang jahat, manusia harus memutuskan antara yang benar dan yang salah, yang baik dan yang jahat, ketaatan dan pemberontakan. Seseorang seperti Abel memilih untuk melakukan yang betul. Orang lain seperti Kain memilih untuk mengikut cara mereka sendiri dan melakukan perkara mereka sendiri. Kira-kira 1600 - 1700 tahun selepas permulaan masa, semua kecuali lapan orang adalah jahat. “TUHAN berfirman, 'Roh-Ku tidak akan selama-lamanya melawan manusia, kerana ia adalah fana; umurnya akan menjadi seratus dua puluh tahun'. ... TUHAN melihat betapa besar kejahatan manusia di bumi telah menjadi, dan bahawa setiap kecenderungan fikiran hatinya adalah jahat sepanjang masa. TUHAN berdukacita kerana Dia telah menjadikan manusia di bumi, dan hatinya

dipenuhi dengan kesakitan. Maka, TUHAN berfirman, 'Aku akan menghapuskan manusia yang telah Kuciptakan, dari muka bumi, manusia dan binatang, dan binatang yang merayap di atas tanah, dan burung-burung di udara - kerana Aku berdukacita kerana Aku telah menjadikannya.' (Kejadian 6:3, 5-9)

Nuh adalah seorang yang benar, tidak bercela di antara orang-orang pada zamannya, dan dia berjalan dengan Tuhan. (Kejadian 6:3)

“Oleh iman, Nuh, yang diberi amaran (dari Tuhan) tentang perkara-perkara yang belum kelihatan, digerakkan oleh ketakutan yang saleh, menyediakan sebuah bahtera untuk menyelamatkan seisi rumahnya; melaluinya Ia menghukum dunia, dan menjadi ahli waris kebenaran yang menurut iman.”(Ibrani 11:7ASV) “Tuhan menunggu dengan sabar pada zaman Nuh semasa bahtera itu sedang dibina. Kemudian TUHAN berfirman kepada Nuh, 'Masuklah ke dalam bahtera itu, engkau dan seisi keluargamu, kerana Aku mendapati engkau benar di antara generasi ini.'” (Kejadian 7:1 NIV)

"Di dalamnya hanya beberapa orang, lapan semuanya, diselamatkan melalui air, dan air ini melambangkan pembaptisan yang sekarang menyelamatkan kamu juga-bukan menghilangkan kotoran dari tubuh tetapi ikrar hati nurani yang baik terhadap Tuhan." (1 Petrus 3:20-21) “Allah memberkati Nuh dan anak-anaknya, serta berfirman kepada mereka, “Beranakcuculah dan bertambah banyak, dan penuhilah bumi ... Kemudian Allah berfirman kepada Nuh dan kepada anak-anaknya yang bersama-sama dengan dia, ‘Lihatlah, Aku mengadakan perjanjian-Ku dengan kamu dan dengan keturunanmu, dan dengan segala makhluk yang hidup yang bersama-sama kamu.’”(Kejadian 9:1; 8-10RSV)

Tetapi tidak sampai 300 tahun selepas banjir manusia sekali lagi memberontak. Mereka memutuskan untuk “membangun bagi diri kita sendiri sebuah kota, dengan menara yang menjulang ke langit, supaya kita membuat nama bagi diri kita sendiri dan tidak tercerai-berai ke seluruh muka bumi.” (Kejadian 11:4) Tetapi Tuhan menggagalkan mereka. merancang menambah halangan bahasa.

Tidak lama selepas ini Tuhan memanggil Abraham, seorang lagi yang benar, dan mengadakan perjanjian lain. Ia akan melalui benih, keturunan, dan pendamaian manusia ini akan dibuat untuk dosa manusia yang membenarkan hubungannya dengan Tuhan dipulihkan.

Memulihkan Hubungan Putus

Tuhan mendedahkan lebih banyak rancangan-Nya untuk memulihkan hubungan manusia yang terputus dalam panggilan-Nya terhadap Abraham. “Sekarang Tuhan telah berfirman kepada Abram 'Pergilah dari negerimu, dari keluargamu dan dari rumah ayahmu, ke negeri yang akan Kutunjukkan kepadamu. Aku akan menjadikan kamu bangsa yang besar; Aku akan memberkati engkau dan membuat namamu masyhur; dan kamu akan menjadi berkat. Aku akan memberkati orang yang memberkati engkau, dan Aku akan mengutuk orang yang mengutuk engkau; dan olehmu semua keluarga di bumi akan diberkati.’” (Kejadian 12:1-3NKJV)

Seluruh bumi akan diberkati melalui anak yang dijanjikan, Ishak, bukan anak melalui jalan hidup semula jadi, Ismael. “Ketika Abram berumur sembilan puluh sembilan tahun, TUHAN menampakkan diri kepadanya dan berfirman: Akulah Allah Yang Mahakuasa; berjalanlah di hadapan-Ku dan jangan bercela. Aku akan meneguhkan perjanjian-Ku antara Aku dan kamu dan akan menambah bilangan kamu sekalian'. ... Kemudian Allah berfirman, ‘Ya, tetapi isterimu Sara akan melahirkan seorang anak lelaki bagimu, dan engkau akan menamakan dia Ishak. Aku akan mengadakan perjanjian-Ku dengan dia sebagai perjanjian yang kekal bagi keturunannya. Dan tentang Ismael, Aku telah mendengar kamu: Aku pasti akan memberkati dia; Aku akan membuat dia beranak cucu dan akan menambah bilangannya. Dia akan menjadi bapa kepada dua belas pemerintah, dan Aku akan menjadikannya bangsa yang besar. Tetapi perjanjian-Ku akan Kuteguhkan dengan Ishak.’” (Kejadian 17:1-2; 19-21 NIV)

“Tuhan memperbaharui perjanjian ini dengan Ishak dan Yakub. “Saudara dan saudari, izinkan saya menggunakan contoh dari kehidupan seharian. Tiada siapa boleh membatalkan wasiat seseorang atau menambah syarat kepadanya sebaik sahaja wasiat itu dikuatkuasakan. Janji-janji itu diucapkan kepada Abraham dan kepada keturunannya. Kitab Suci tidak mengatakan, 'keturunan,' merujuk kepada banyak, tetapi "keturunanmu," merujuk kepada satu. Keturunan itu ialah Kristus. Inilah yang saya maksudkan: Hukum yang diberikan kepada Musa 430 tahun selepas Tuhan telah melaksanakan janji-Nya kepada Abraham tidak membatalkan janji kepada Abraham. Jika kita terpaksa mendapat warisan dengan mengikuti undang-undang tersebut, maka ia tidak lagi datang kepada kita kerana janji. Namun, Allah memberikan warisan kepada Abraham dengan cuma-cuma melalui janji... Sebelum Kristus datang, hukum Musa bertindak sebagai penjaga kita (guru sekolah, tutor, penjaga). Kristus datang supaya kita boleh menerima perkenan Tuhan melalui iman. Tetapi sekarang setelah iman ini datang, kita tidak lagi berada di bawah kawalan seorang penjaga.”(Galatia 3:16-18; 24-25 GWV)

Korban Pendamaian

“Undang-undang itu hanyalah bayangan (imej yang mewakili bentuk objek itu yang bertentangan dengan perkara itu sendiri - Thayer Greek Lexicon);perkara-perkara baik yang akan datang-bukan realiti itu sendiri. ... Korban-korban itu adalah peringatan tahunan akan dosa, kerana darah lembu jantan dan kambing tidak mungkin menghapuskan dosa.” (Ibrani 10:1-4 NIV)

“Pertama, dia (Kristus) berkata, 'Korban dan korban, korban bakaran dan korban penghapus dosa tidak Engkau kehendaki, dan tidak pula Engkau berkenan kepadanya' (walaupun undang-undang mengharuskan mereka dibuat). Kemudian dia berkata, 'Ini saya, saya datang untuk melakukan kehendak-Mu.' Dia mengetepikan yang pertama [Hukum yang diberikan melalui Musa] untuk menetapkan yang kedua. Dan oleh kehendak itu, kita telah dikuduskan oleh pengorbanan tubuh Yesus Kristus sekali untuk selama-lamanya. (Ibrani 10:8-10 NIV)

“Anak Manusia mesti ditinggikan, supaya setiap orang yang percaya kepada [memercayai, berpaut atau bergantung kepada]-Nya beroleh hidup yang kekal. Karena begitu besar kasih Allah akan dunia ini, sehingga Ia telah mengaruniakan Anak-Nya yang tunggal, supaya setiap orang yang percaya kepada-Nya tidak binasa, melainkan beroleh hidup yang kekal. Sebab Allah mengutus Anak-Nya ke dalam dunia bukan untuk menghakimi dunia, tetapi untuk menyelamatkan dunia melalui Dia. Sesiapa yang percaya [memberi kepercayaan melalui ketaatan] kepadanya tidak dihukum, tetapi sesiapa yang tidak percaya telah dihukum kerana dia tidak percaya dalam nama (kewibawaan, watak - Penterjemah Bible Strong dan Antarabangsa Inc.)Anak Tuhan yang tunggal.” (Yohanes 3:14-18 NIV)

“Apabila Kristus datang sebagai imam besar dari perkara-perkara baik yang sudah ada di sini, Dia melalui khemah yang lebih besar dan lebih sempurna yang bukan buatan manusia, iaitu, bukan sebahagian daripada ciptaan ini. Dia tidak masuk dengan darah kambing dan anak lembu; tetapi dia masuk ke dalam Tempat Mahakudus (bukan kemah Suci yang didirikan melalui Musa tetapi tempat kediaman Allah) sekali untuk selama-lamanya melalui darahnya sendiri, setelah memperoleh penebusan yang kekal.” (Ibrani 9:11-12 NIV)

Injil

“Setelah Yohanes [pembaptis] diserahkan, Yesus datang ke Galilea sambil memberitakan Injil Allah, dan berkata, 'Waktunya sudah genap, dan Kerajaan Allah sudah dekat: bertobatlah dan percayalah kepada Injil.'" (Markus 1:14 ASV) Mesej Yohanes adalah agar mereka mengubah cara hidup mereka [bertaubat], dan percaya (berkomitmen kepada) Injil. Tetapi apakah Injil ini yang perlu mereka percayai?

Perkataan Injil bermaksud berita baik. Berita baik ini ialah korban pendamaian yang sempurna (Mesias – Ibrani; Kristus – Yunani) telah datang ke bumi dalam daging untuk hidup di antara manusia fana dan untuk dicobai seperti manusia. Dia (Yesus) tidak menyerah kepada godaan ini memberitahu semua orang bahawa Dia melakukan kehendak Bapa-Nya daripada mengekalkan tradisi manusia yang ditetapkan oleh pemimpin agama Yahudi semasa dan tahun-tahun yang lalu. Ahli-ahli Taurat, orang Farisi, dan ahli-ahli Taurat marah, cemburu, dan iri hati kerana orang ramai mengikut Yesus. Mereka juga takut kehilangan kedudukan kuasa, kehormatan, dan pujian mereka. Kecemburuan ini menyebabkan mereka melanggar Hukum Musa dan tradisi mereka dengan menuntut supaya seorang yang tidak bersalah disalibkan. Kematian korban pendamaian Tuhan, “Anak Domba Tuhan,” hanyalah sebahagian daripada Injil kerana pada hari ketiga Tuhan akan membangkitkan Dia daripada kematian. Empat puluh hari selepas kebangkitan-Nya Kristus, yang menang atas maut (pegangan Syaitan ke atas manusia) naik kembali kepada Bapa.

Setelah menyediakan sarana untuk pendamaian manusia, Kristus – Tuhan dalam daging – kembali ke rumah Syurgawi-Nya dan mengutus Tuhan – Roh – untuk tinggal bersama semua orang yang menaruh kepercayaan mereka kepada Tuhan, Kristus, dengan ketaatan sehingga menjadi Tubuh-Nya (gereja .) Mereka yang Di dalam Kristus menerima semua berkat rohani termasuk pengampunan dosa mereka dan hubungan mereka dengan Tuhan dipulihkan.

Paul menyatakan:

“Sebab aku tidak malu dalam Injil, sebab Injil adalah kuasa Allah yang menyelamatkan setiap orang yang percaya; kepada orang Yahudi dahulu, dan juga kepada orang Yunani. Sebab di dalamnya dinyatakan kebenaran Allah dari iman kepada iman: seperti ada tertulis: Tetapi orang benar akan hidup oleh iman. (Roma 1:16-17 NKJV)

“Sekarang, saudara-saudara, saya ingin mengingatkan kamu tentang Injil yang telah saya beritakan kepada kamu, yang kamu terima dan yang kamu telah berdiri di atasnya. Oleh Injil ini kamu diselamatkan, jika kamu berpegang teguh kepada firman, aku telah memberitahkan kepada kamu. Jika tidak, kamu telah beriman dengan sia-sia.”

(1 Korintus 15:1-2 NIV)

“Kami telah mendengar tentang imanmu kepada Kristus Yesus dan tentang kasihmu kepada semua orang kudus, yaitu iman dan kasih yang timbul dari pengharapan yang tersimpan di sorga bagimu dan yang telah kamu dengar dalam firman kebenaran, Injil yang telah datang kepadamu. Di seluruh dunia, Injil ini berbuah dan bertumbuh, sama seperti yang berlaku di

antara kamu sejak hari kamu mendengarnya dan memahami kasih karunia Allah dalam segala kebenarannya.” (Kolose 1:4-6 NIV)

“Sudah tentu, adalah wajar bagi Tuhan untuk memberikan penderitaan kepada mereka yang menyebabkan anda menderita. Wajar juga jika Tuhan memberi kita semua kelegaan daripada penderitaan kita. Dia akan melakukan ini apabila Tuhan Yesus dinyatakan, *datang* dari langit dengan malaikat-malaikatnya yang perkasa dalam api yang menyala-nyala. Dia akan membalas dendam kepada mereka yang enggan mengakui Tuhan dan kepada mereka yang enggan menerima Berita Baik tentang Tuhan kita Yesus..” (2 Tesalonika 1:6-8 GWT)

Petrus menasihati “Jika anda menderita kerana menjadi seorang Kristian, jangan berasa malu, tetapi puji Tuhan kerana dipanggil nama itu. Masanya telah tiba untuk penghakiman bermula, dan ia akan bermula dengan keluarga Tuhan. Jika ia bermula dengan kita, apakah kesudahannya bagi mereka yang enggan mentaati Berita Baik Tuhan?” (1 Petrus 4:16-17 GWT)

“Sekarang kepada Dia yang dapat menguatkan kamu menurut Injilku dan pemberitaan tentang Yesus Kristus, sesuai dengan penyingkapan rahasia yang dirahasiakan sejak dahulu kala, tetapi yang sekarang dinyatakan dan melalui tulisan-tulisan nubuat diberitahukan kepada semua bangsa, menurut perintah Tuhan yang kekal, untuk mewujudkan ketaatan iman!” (Roma 16:25-27RSV)

Pilihan Lelaki

Kita telah melihat bahawa Adam dan Hawa membuat pilihan yang sangat buruk dan menyerah kepada godaan memilih untuk mengikuti keinginan mereka dan bukannya kehendak Tuhan. Akibatnya, mereka dan akibatnya semua manusia menjadi fana. Mereka dipisahkan dari hadirat Tuhan dan akan mati dan kembali menjadi debu dari mana Tuhan telah menjadikan mereka.

Mereka memutuskan hubungan sempurna mereka dengan Tuhan. Satu-satunya cara agar hubungan ini dipulihkan adalah dengan mempersembahkan korban yang sempurna untuk dosa. Oleh itu Tuhan, Putera, meninggalkan hadirat Tuhan, Bapa, datang ke bumi, hidup di antara manusia dicobai sebagai manusia tetapi tidak mengalah, dan mempersembahkan tubuh dan darah kehidupan-Nya sendiri sebagai korban yang sempurna itu. Apabila Tuhan membangkitkan Dia dari kubur, Dia memusnahkan satu-satunya pegangan Syaitan ke atas manusia dengan menakluki maut dan kubur.

Oleh itu, sejak:

- a. "semua orang telah berbuat dosa dan telah kehilangan kemuliaan Allah," (Roma 3:23).
- b. "upah dosa ialah maut" (Roma 6:23RSV)
- c. "Dia mengutus Anak-Nya sebagai korban pendamaian bagi dosa-dosa kita." (1 Yohanes 4:10 NIV)

Maka manusia mesti:

- a. memahami apa yang dikehendaki Tuhan daripadanya untuk menerima pengorbanan ini
- b. membuat pilihan untuk menerima tawaran-Nya untuk berada dalam Kristus.
- c. menerima mesej-Nya - injil
- d. dibaptiskan pengebumian atau direndam dalam air. (Kisah 2:41 NIV)
- e. hidup direndhai Allah sambil mematangkan fitrahNya.

Ini adalah perkara yang sama Paulus, Saulus penganiaya orang Kristian, disuruh lakukan oleh Ananias - "Bangunlah dan berbaptislah (direndam) dan basuhlah dosamu sambil berseru kepada nama-Nya."(Kisah 22:16RSV)

Dipulihkan kepada Kebenaran

Kemudian Paul akan memberitahu orang Kristian Efesus "Di dalam Dia kita beroleh penebusan oleh darah-Nya, yaitu pengampunan dosa, sesuai dengan kekayaan kasih karunia Allah yang dilimpahkan-Nya kepada kita dengan segala hikmat dan pengertian. Dan dia memberitahukan kepada kita rahasia kehendak-Nya sesuai dengan kerelaan-Nya, yang telah direncanakan-Nya dalam Kristus, untuk dilaksanakan apabila waktunya sudah genap, yaitu untuk mempersatukan segala sesuatu yang ada di surga dan di bumi di bawah satu kepala. , malah Kristus. ... Anda juga termasuk dalam Kristus apabila anda mendengar perkataan kebenaran, Injil keselamatan anda. Setelah percaya (memberi kepercayaan kepada Kristus dengan ketaatan; iaitu, tindakan), kamu telah ditandai di dalam Dia dengan meterai, Roh Kudus yang dijanjikan, yang merupakan titipan yang menjamin warisan kita sampai penebusan mereka yang menjadi milik Allah-untuk memuji Tuhan. kemuliaan-Nya." (Efesus 1:7-10 ... 13-14 NIV)

"Anak-anakku, aku menulis ini kepada kamu supaya kamu jangan berbuat dosa; tetapi jika ada yang berbuat dosa, kita mempunyai seorang pembela bersama Bapa, Yesus Kristus yang benar; dan dia adalah penebusan (pengganti kita dengan menganggap kewajipan kita dia menebus kesalahan kita dari Easton's Bible Dictionary) untuk dosa kita, dan bukan untuk dosa kita sahaja tetapi juga untuk dosa seluruh dunia."(1 Yohanes 2:1-2 RSV)

“Mulai sekarang, oleh itu, kami tidak menganggap sesiapa pun dari sudut pandangan manusia; walaupun kami pernah memandang Kristus dari sudut pandangan manusia, kami tidak menganggap Dia lagi. Oleh itu, jika sesiapa ada di dalam Kristus, dia adalah ciptaan baru; yang lama telah berlalu, sesungguhnya yang baru telah datang. Semua ini dari Allah, yang melalui Kristus telah mendamaikan kita dengan diri-Nya dan memberikan pelayanan pendamaian kepada kita; yaitu, dalam Kristus Allah mendamaikan dunia dengan diri-Nya, tidak memperhitungkan pelanggaran mereka terhadap mereka.” (2 Kor. 5:16-19 RSV)

Menjalani Kehidupan Baru

“Murid-murid itu bertekun dalam ajaran para rasul, dalam persekutuan, dalam pemecahan roti, dan dalam doa.” (Kisah 2:42-43 GWT)

“Sekarang kamu telah menyucikan dirimu dengan mentaati kebenaran sehingga kamu mempunyai kasih yang tulus kepada saudara-saudaramu, kasihilah satu sama lain dengan sungguh-sungguh, dari hati. Sebab kamu telah dilahirkan kembali, bukan dari benih yang fana, melainkan dari benih yang tidak dapat binasa, oleh firman Allah yang hidup dan yang kekal.” (1 Petrus 1:22-23 NIV)

“Oleh itu, bersihkanlah dirimu (orang-orang Kristian) dari segala kejahatan dan segala tipu daya, kemunafikan, kedengkian, dan segala jenis fitnah. Seperti bayi yang baru lahir, inginkanlah susu rohani yang murni, supaya olehnya kamu bertumbuh dalam keselamatanmu, sekarang setelah kamu mengecap, bahwa Tuhan itu baik.” (1 Petrus 2:1-3 NIV)

“Memandangkan kamu orang asing dan penduduk sementara di dunia, saya menggalakkan anda untuk menjauhkan diri daripada keinginan sifat rasuah anda. Keinginan ini sentiasa menyerang anda. Jalanilah kehidupan yang baik di antara orang-orang kafir.” (1 Petrus 2:11-12 GWT)

“Tetapi di dalam hatimu hormatilah Kristus sebagai Tuhan. Sentiasa bersiap sedia untuk memberi pembelaan kepada sesiapa yang meminta pertanggungjawaban kamu tentang pengharapan yang ada pada kamu, tetapi lakukanlah itu dengan lemah lembut dan hormat; dan bersihkanlah hati nuranimu, supaya apabila kamu dihina, mereka yang mencela kelakuanmu yang baik dalam Kristus menjadi malu.” (1 Petrus 3:15-16 RSV)

“Oleh kerana Kristus telah menderita secara fizikal, ambil sikap yang sama seperti yang dia ada. Dengan cara itu anda tidak akan dibimbing oleh keinginan manusia yang berdosa semasa anda menjalani sisa hidup anda di bumi. Sebaliknya, kamu akan dibimbing oleh apa yang Tuhan kehendaki kamu lakukan.” (1 Petrus 4:1-2 GWT)

Jangan Berpaling Belakang

- Dua orang Kristian Ananias dan Safira berbohong.
“Petrus berkata kepadanya, 'Bagaimanakah kamu bersetuju untuk menguji Roh Tuhan? Lihatlah! Kaki orang-orang yang menguburkan suamimu ada di depan pintu, dan mereka akan membawa engkau keluar juga.'” (Kisah 5:9 NIV)
- Seorang Kristian tamak ingin membeli kuasa.
“Jawab Petrus: ‘Biarlah wangmu binasa bersama-sama kamu, kerana kamu menyangka bahawa kamu dapat membeli karunia Allah dengan wang!’” (Kisah 8:20-21)
- Seorang mubaligh mencintai dunia dan meninggalkan pekerjaannya.
“Demas, kerana dia mengasihi dunia ini, telah meninggalkan aku dan pergi ke Tesalonika.” (2 Timotius 4:10 NIV)
- Seluruh gereja menyimpang dari Tuhan.
 - a. Efesus - Anda telah meninggalkan cinta pertama anda - Bertaubat dan lakukan perkara yang anda lakukan pada mulanya
 - b. Pergamum - Anda mempunyai orang yang berpegang pada ajaran Bileam¹ dan Nikolasi 2 - Bertaubat
 - c. Laodicea - Anda tidak panas dan tidak sejuk. - Saya akan meludah awak keluar dari mulut saya
 - d. Sardis - Anda mempunyai reputasi sebagai hidup tetapi anda sudah mati -Bangun! Kuatkan apa yang tinggal dan hampir mati
 - e. Tiatira - Bertolak ansur dengan guru yang ajarannya membawa orang Kristian kepada maksiat seksual - Melainkan mereka bertaubat mereka akan mengalami penderitaan yang teruk

Tetap Setia

Kepada orang beriman Kristian, mereka yang telah memperoleh iman yang sama berharga dengan kita oleh kebenaran Allah dan Juruselamat kita Yesus Kristus:

“Kasih karunia dan damai sejahtera melimpahi kamu dalam pengenalan akan Allah dan Yesus, Tuhan kita, sebagaimana kuasa ilahi-Nya telah memberikan kepada kita segala sesuatu yang berkaitan kepada kehidupan dan kesalehan, melalui pengenalan akan Dia yang telah

memanggil kita dengan kemuliaan dan kebajikan, yang olehnya telah dikaruniakan kepada kita janji-janji yang sangat besar dan berharga, supaya dengan itu kamu dapat mengambil bagian dalam kodrat ilahi, setelah luput dari kebinasaan.*itu diadi* dunia melalui hawa nafsu.

“Tetapi juga, oleh sebab itu, dengan sungguh-sungguh, tambahkanlah kepada imanmu kebajikan, kepada kebajikan pengetahuan, kepada pengetahuan penguasaan diri, kepada penguasaan diri ketekunan, kepada ketekunan kesalehan, kepada kesalehan kasih persaudaraan, dan kepada kasih persaudaraan kasih. Kerana jika perkara ini adalah milikmu dan berlimpah-limpah, anda akan menjadi tidak mandul atau tidak berbuah dalam pengetahuan tentang Tuhan kita Yesus Kristus. Sebab barangsiapa yang tidak mempunyai hal-hal ini, ia adalah rabun, bahkan buta, dan ia lupa bahwa ia telah dibersihkan dari dosa-dosanya yang lama.

“Oleh itu, saudara-saudara, lebih gigih lagi untuk memastikan panggilan dan pemilihanmu, kerana jika kamu melakukan perkara-perkara ini, kamu tidak akan pernah tersandung; sebab dengan demikian jalan masuk akan diberikan kepada kamu dengan berlimpah-limpah ke dalam kerajaan yang kekal, Tuhan dan Juruselamat kita, Yesus Kristus.” (2 Petrus 1:1-11 NKJV)

“Nabi-nabi palsu berada di kalangan umat Tuhan pada masa lalu, sebagaimana guru-guru palsu akan ada di antara kamu. Mereka secara diam-diam akan membawa ajaran yang membinasakan (bid'ah) mereka sendiri]. Mereka akan menyangkal Tuhan, yang telah membeli mereka, dan mereka akan membawa diri mereka kebinasaan dengan cepat. Ramai orang (orang Kristian) akan mengikuti mereka dalam kebebasan seksual mereka (cara yang merosakkan, kebencian, cara yang memalukan) dan akan menyebabkan orang lain menghina jalan kebenaran. Dalam ketamakan mereka, mereka akan menggunakan hujah yang baik untuk mengeksploitasi kamu.” (2 Petrus 2:1-3 GWT)

“Guru-guru palsu ini berani dan sombong (hlmberani, berkemauan sendiri, berani). Mereka tidak takut untuk menghinamilik Tuan kemuliaan.” (2 Petrus 2:10 GWT)

“Orang ramai boleh mengenali Tuhan dan Juruselamat kita Yesus Kristus dan melarikan diri dari kekotoran dunia (kekotoran). Tetapi jika mereka terlibat dalam kekotoran ini lagi dan menyerah kepadanya, mereka lebih teruk daripada sebelumnya. Adalah lebih baik bagi mereka untuk tidak mengetahui cara hidup yang diperkenankan Tuhan daripada mengetahuinya dan meninggalkan kehidupan kudus yang Tuhan perintahkan kepada mereka untuk hidup.” (2 Petrus 2:20-21 GWT)

Kemudian Penghakiman

"Tmaka aku melihat takhta putih yang besar dan Dia yang duduk di atasnya, dari muka-Nya bumi dan langit lari. Dan tidak didapati tempat untuk mereka. Dan aku melihat orang mati, kecil dan besar, berdiri di hadapan Allah, dan buku dibuka. Dan satu lagi buku dibuka, iaitubukukehidupan. Dan orang mati dihakimi menurut perbuatan mereka, oleh perkara-perkara yang tertulis dalam kitab-kitab itu. ... Dan sesiapa yang tidak didapati tertulis dalam Kitab Kehidupan dilemparkan ke dalam lautan api. Sekarang saya melihat langit baru dan bumi baru (rohani), kerana langit pertama dan bumi pertama (jasmani) telah berlalu. ... "Lihatlah, kemah Tuhanialahdengan manusia, dan Dia akan diam bersama mereka, dan mereka akan menjadi umat-Nya. Tuhan sendiri akan bersama merekadan jadiTuhan mereka."(Wahyu 20:11-21:3NKJV)

Adakah nama anda akan ditemui dalam "Buku Kehidupan"?

Soalan

1. Manusia diciptakan menurut gambar Tuhan, Sifat-Nya; oleh itu, manusia tidak berdosa.
Betul salah ____
2. Oleh kerana Tuhan memerintahkan Adam dan Hawa untuk tidak memakan Pohon Kehidupan, mereka diciptakan dengan kebolehan membuat keputusan.
Betul salah ____
3. Tuhan menggoda Adam dan Hawa untuk memakan buah dari pohon terlarang itu
Betul salah ____

Mereka berdosa dan menderita akibat yang dijanjikan Tuhan
Betul salah ____
4. Pada zaman Nuh, Tuhan menunggu lebih dari 100 tahun untuk bertaubat dari kejahatan
Betul salah ____
5. Nuh dan keluarganya diselamatkan melalui air yang melambangkan pembaptisan dengan kepatuhan kepada perintah Tuhan
Betul salah ____
6. Tuhan berjanji kepada lelaki soleh lain, Abraham, bahawa melalui keturunannya, tunggal, umat manusia boleh didamaikan dengan Dia.
Betul salah ____
7. Janji yang dibuat kepada Abraham diperbaharui dengan Ishak, juga kemudian kepada Yakub, dan keturunan itu ialah Yesus dari Nazaret, Kristus.
Betul salah ____
8. Mereka yang taat kepada Injil Kristus telah dikuduskan melalui korban pendamaian tubuh-Nya.

Betul salah ____

9. Yesus berkata selepas kematian Yohanes Pembaptis Kerajaan Tuhan sudah dekat, ubah cara hidup anda (bertaubat) dan percaya (ambil tindakan mengesahkan kepercayaan anda) bukan hanya kata-kata yang diucapkan.

Betul salah ____

10. Injil Kristus ialah Kristus, persembahan penghapus dosa yang sempurna yang boleh menghapuskan dosa daripada orang yang taat

Betul salah ____

11. Injil yang diterima menyelamatkan mereka yang menerima Kristus, walaupun mereka kemudiannya menyangkal Dia

Betul salah ____

12. Allah akan membalas dendam kepada mereka yang enggan mengakui dan mentaati-Nya

Betul salah ____

13. Mengapakah manusia memerlukan Injil Kristus?

- a. ____ Semua telah berdosa
- b. ____ Upah dosa ialah kematian rohani
- c. ____ Korban pendamaian Kristus ialah Injil
- d. ____ Ketaatan kepada Injil dengan menyeru Tuhan melalui pembaptisan untuk mengampuni mendamaikan manusia dengan Tuhan
- e. ____ semua di atas

14. Umat Kristian disuruh untuk membersihkan diri mereka daripada kedengkian, penipuan, kemunafikan, kedengkian, dan fitnah serta bertumbuh dalam keselamatan mereka.

Betul salah ____

15. Orang-orang dan seluruh gereja orang yang meninggalkan Kristus dengan kembali kepada kehidupan mereka yang dahulu penuh dengan dosa masih diselamatkan.

Betul salah ____

16. Sesetengah "Kristian" mengajar dan menafikan Kristus adalah Tuhan menyebabkan ramai yang disesatkan

Betul salah ____

17. Orang yang menerima Injil Kristus dan terlibat semula dalam kehidupan duniawi adalah lebih teruk daripada jika mereka tidak pernah mengenali Kristus.

Betul salah ____

18. Khemah Tuhan bersama orang benar dan Tuhan tinggal bersama mereka sebagai Tuhan mereka.

Betul salah ____

19. Perbuatan manusia di bumi tercatat dalam Kitab Kehidupan yang darinya mereka akan dihakimi
Betul salah ____



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa

Randolph Dunn, Presiden - Roberto Santiago, Dekan
thebiblewayonline.com



<p>Kursus 1 - Pesan Tuhan Bagaimana Semuanya Disini? Lelaki Yang Adalah Tuhan Kristus - Misteri Tuhan Mitos Tentang Tuhan Dari Hidup hingga Mati - Manusia fana Penebusan Terancang Mesej Injil</p> <p>Kursus 2 - Ketaatan Kepada Kristus Masa Sebelum Kristus Masa Kristus di Bumi Masa Selepas Kristus Akhir Zaman di Bumi Masa untuk Memutuskan Dari Kematian Melalui Salib Kepada Kehidupan Mitos tentang Pengampunan Pembaptisan ke dalam Kristus</p> <p>Kursus 3 -Hidup Baru Dalam Kristus Kerajaan Bukan Buatan Tangan Hamba Di Kerajaan Prinsip Pertama Kristus Balu dan Orang Lain Yang Memerlukan Susu Rohani Hidup Merdeka Mitos Kesengsaraan Mesej Daripada Surat-surat Sembah Tuhan Dalam Roh dan Kebenaran</p> <p>Kajian untuk Ulama Alkitab Bible yang digariskan Alkitab diringkaskan Jenis dan Metafora</p>	<p>Kursus 4 - Berkembang Dalam Kristus Yesus dari Nazaret Kehidupan Kristus Bersatu dalam Kristus Mitos tentang Sakit Badan, Jiwa, Roh - Ke Mana Mereka Pergi Apabila Anda Mati? Perkahwinan dan Perceraian Sabat Tuhan Penciptaan sebelum Penciptaan Kejadian Ibrani</p> <p>Kursus 5 - Kematangan Dalam Kristus Pengajaran Daripada Salib Proses Pembinaan Semula Tuhan Soalan Terhebat Pernah Ditanya hidup Untuk Satu Sama Lain Dalam Kristus Menjalani Kehidupan Maksimum Janji Kini dan Selamanya Lelaki Sejati adalah Lelaki Bertuhan Kata-kata Indah Kehidupan</p> <p>Kursus 6 - Menjadi Cendekiawan Bible Bayang-bayang, Jenis, dan Nubuatan Roh Kudus Daniel Wahyu Yesus Kristus Kesunyian Kitab Suci Pengajaran & Amalan Dari 100 Masihi hingga 1500 Masihi Pembaharuan atau Pemulihan Menyusun dan Menterjemah Alkitab Amalan Gereja Hari Ini- Kitab Suci atau Tradisi?</p> <p>Genealogi Yesus - Sebuah Carta</p>
--	---

Institut Pengetahuan Bible Antarabangsa mempunyai pautan ke bahasa lain di thebiblewayonline.com.

